



PROTOKOLL ORDINARIE STYRELSEMÖTE

Möte: 2019-05
Tid: 2019-09-23 18:00
Plats: MFFC Husie

Närvarande:

Rasmus Persson (RP) kårchef
Tobias Hansson (TH) vice kårchef, kassör
Christer Holmquist (CH) ledamot
Mats Palm (MP) ledamot
Anders Bjermo (AB) ledamot
Johan Hägg (JH) ledamot
Anders Larsson (AL) suppleant

Frånvarande:

Christian Ternblad (CT) suppleant
Mikeel Larsson (ML) ledamot, sekreterare, Lämnar sitt styrelse uppdrag den 15/9, per mail 5/9

Övriga närvarande:

-

DAGORDNING

1. Mötets öppnande: RP
2. Stadgeenligt kallat: RP
3. Godkännande av dagordning: RP
4. Föregående protokoll: RP
 - 4.1. Beslutslogg: RP
Inget nytt
5. Ekonomi, budgetuppföljning: TH
 - 5.1. Balans- och resultatrapport
Samt ett förenklat estimat gicks igenom.
 - 5.2. Lån Malmö stad
Betalt ärendet avslutat.
 - 5.3. Fonder: TH
Placeringsmöte med Swedbank genomfördes den 12 sep, information har skickats ut till styrelsen. Fond köp skall ske innan årsskiftet, summor och exakt vilka fonder väljs då vi har en bättre uppfattning om årets resultat. Styrelsen har diskuterat kring inriktning på vår fondplacering och styrelsens tanke är att vi skall välja fonder som kräver lite administration och att vi har en säkerhet men även lite avkastning.

Uttag Nordea för flytt av fonder ska förberedas vid nästa möte .



6. Styrelsearbete
 - 6.1. Mikael har valt att lämna sitt styrelseuppdrag, överlämning samt övertag av arbetsuppgifter är ej färdigt, mail adresser uppdaterade.
Mikaels andra uppgifter fördelas vid senare tillfälle.
 - 6.2. Arbetsformer och rutiner
Uppföljning strategidiskussion, arbetet fortgår och förslag skall vara klart till nästa möte.
Efter styrelsemötet genomfördes en genomgång på det gångna arbetet.
 - 6.3. Kansli
 - 6.3.1. Genomgång av föregående månads inkomna post: TH
 - 6.4. MyClub medlemsregister
Har gått igenom vart vi ligger till idag, mycket arbete kvarstår.
7. Kommunikation & Hemsida
 - 7.1. Medlemskommunikation, enkät
För att stimulera och öka kontakten mellan styrelsen och medlemmar har vi utformat ett enkelt [kontaktformulär](#) ([Svarsformulär](#)) Gicks igenom på mötet.
 - 7.2. Regler Revinge - Kontroll av reglerna på revinge. AL AB
 - 7.3. Medlemsansökan - lägga till så man kan ansöka om att bara bli medlem. TH
8. Medlemsfrågor
 - 8.1. Utländska medborgare
FMCK Malmö avser att skicka in motion i ärendet till nästa riksstämman. RP
 - 8.2. Premiering av medlem, stående punkt
Vissa medlemmar identifierade för premiering. Vidare hantering tas upp i samband med vår strategidiskussion.
Exel upprättas där alla insatser förs in för att kunna premieras senare under året. TH
 - 8.3. Utlämning av utmärkelser
Lösas under Julbordet. RP
 - 8.4. [Medlemsenkät](#)
Stängs efter mötet, informationen samlas in och behandlas av respektive sektion sedan.
 - 8.5. Förfrågan om "öppet forum"
Bordlägges tills strategin är färdig.
9. Höf/Robothallen
 - 9.1. Rutin för öppning av Höf och robothallen
TH, RP, MP utformar. Inget nytt. Skjuta fram tills vi inför nya reglerna för HÖF och strategin är på plats.
 - 9.2. Regler körspåret
Ett regelverk är utarbetat. RP sänder ut inför nästa möte.

Planeras att införas i samband med banlicens.
 - 9.3. Förslag om träningsläger/dag med tränare (Calle Bjerkert) från Alice
Beslut: Inget träningsläger kommer att genomföras på HÖF detta året då vi skall vänta på banlicens samt att vi planerar att genomföra ett annat träningsläger i år med.



10. Utbildningar
 - 10.1. Rekrytering: AB
Avrapportering har sett ca 50% utfall av de anmälda i år bl.a. p.g.a. flyttad kurs samt någon person hoppat av, arbetet fortgår.
 - 10.2. Utbildning egenkontroll
RP har lämnat över frågan till Friv då vi ej får svar från Ulf. Ärendet kvarstår till vidare.
11. Enduro/Revinge.
 - 11.1. Ungdom: AL
3st föräldrar hjälper till med ena gruppen, dessa kommer även driva en guldhjälmsutbildning. AL stöttar efter behov.
 - 11.2. Tävlingar: AL
 - 11.2.1. Sydendurocupen 14 september, genomförd med mycket gott resultat. Mycket goda kommentarer och feedback för tävlingen och dess genomförande.
 - 11.2.2. Revingekåpsan 16 november oklart om vi får funktionärer samt funktionärssamordnare så att vi klarar att genomföra tävlingen.
 - 11.2.3. Gratifikation till tävlingsfunktionärer: vi bör se över detta inför nästa tävling. Se nedan inköp av profilmaterial. Se 12.1 samt 13.2
 - 11.2.4. Redovisning av sjukvårdskrav för tävlingar, investeringsbehov, etc. Samråd med Svemos förbundsläkare har gett oss klarhet till vår väg framåt.
En del sjukvårdsmateriel har skänkts till föreningen av Arrie snickerier.
 - 11.3. Tränings- och övningskalender
NIL
12. Utrustning/Materiel
 - 12.1. Inköp av profilprodukter
Förslag om att köpa in runda reflexer med FMCK logga samt vikmuggar med tryck enligt förslag på mail, riks är tillfrågade men har ej kommit något svar.
Beslut: Vi beställer 500 reflexer samt 250 vikmuggar. TH
13. Övriga frågor
 - 13.1. Företagsbensinkort för organiserad verksamhet, 1 ersättningskort har kommit så att vi både kan tanka och tvätta samt så stationskortet har kommit. Ärendet avslutat.
 - 13.2. Träningsläger Revinge
Beslut: FMCK Malmö avser att subventionera en större del av anmälningsavgiften för detta AL tar fram exakta uppgifter och återkommer beslut avses tas på mail.
 - 13.3. Meckar helg i hallen
Planen att denna genomförs v43 kåren stöder med mat.
 - 13.4. FMCK Hässleholm
Frågan har lyfts från medlem inom föreningen om vi skulle bjuda i FMCK Hässleholm till att träna på Revinge kopplat till eras rådande situation.
Beslut: AL driver detta ärendet, skall stämma av med bangruppen om vad spåret klarar av. Därefter har AL fullt mandat från styrelsen att ta beslut i frågan.



Frivilliga Motorcykelkåren
Malmö

14. Nästa möte: Mån 28 okt 1800, MFFC
15. Mötets avslutande: RP

Bilagor

Ramus Persson
Kårchef

Christer Holmquist
Justeringsperson

Protokollet skrivet av Tobias Hansson